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Till 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Medborgarförslag om att få bänkar till 

Boulebanan vid Elinsborgsbacken 

Förvaltningens förslag till beslut  

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

medborgarförslaget samt beslutar att:  

 

Inom ramen för parkbudgeten ordna bänkar i anslutning till boulebanan.  

 

 

 

Maria Häggblom Christina Heglert 

Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

 

Bilagor 

1. Medborgarförslag om bänkar till boulebana vid Elinsborgsbacken. 

Sammanfattning 

Gunnar Olsson föreslår i ett medborgarförslag att bänkar ska sättas upp vid 

boulebanan så att spelarna kan vila sig. I samma medborgarförslag önskas att det 

befintliga lusthuset rivs och att det sätts upp ett nytt.  

 

Bänkar kommer att ställas ut när boulesäsongen börjar i vår. 

 

Förvaltningen har gett PEAB i uppdrag att reparera lusthuset. 
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Ärendet  

Gunnar Olsson föreslår i ett medborgarförslag att bänkar ska sättas upp vid 

boulebanan så att spelarna kan vila sig. I samma medborgarförslag önskas att det 

befintliga lusthuset rivs och att det sätts upp ett nytt. Anledningen, enligt 

medborgarförslaget är att det befintliga lusthuset är i ruttet och upplevs som farligt 

att vistas i.  

 

Förvaltningen delar Gunnar Olssons förslag att det behövs bänkar vid boulebanan. 

Det är positivt att äldre uppskattar boulebanan och att den används. Det bidrar 

också till ökad trivsel som förhoppningsvis inspirerar fler att använda boulebanan. 

Förvaltningen har uppmärksammat att lusthuset har blivit förstört.  

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts vid strategiska staben.  

Förvaltningens förslag 

Förvaltningen ser positivt på att äldre motionerar genom att spela boule. Det bidrar 

även till trivsel att kunna sitta ned för att vila sig men också för att delta i 

gemenskapen och titta på spelet.  

 

Bänkar kommer att ställas ut när boulesäsongen börjar i vår. 

 

Förvaltningen strävar efter att medborgarna ska trivas och känna sig trygga i vår 

stadsdel och att vi ska ha verksamheter som bidrar till hälsa. Därför har 

förvaltningen har gett PEAB i uppdrag att renovera lusthuset så att trivseln ökar 

kring boulebanan.  

 


